
 

 

                                                  Z á p i s   č.  23 

 

z jednání  Zastupitelstva  obce Brnířov konaného dne  3. 10. 2012  od  19,30 hodin v zasedací 
místnosti OÚ Brnířov. 

Přítomni:  7 členů z devítičlenného zastupitelstva dle prezenční listiny 
Omluveni:   Bc. Roman Beneš, Josef  Pišťák 
Ověřovatelé:   Marie Poláková,  Josef Husník 
 
1) Starosta zahájil jednání v 19,30 hodin a seznámil přítomné s programem . 
    Zastupitelstvo schvaluje program s tímto výsledkem: 
 
                                                    pro:  7 hlasů      proti:   0 
Usnesení  č.  214  - Zastupitelstvo schválilo program jednání 
 
2) Byla provedena kontrola plnění opatření z minulého jednání   - splněno 
 
3) Zastupitelstvo projednalo rozpočtové  opatření  č.  7 a  schvaluje jej s tímto výsledkem : 
 
                                                   pro:  7 hlasů      proti:   0 
Usnesení  č.  215 – Zastupitelstvo schválilo rozpočtové opatření   č.  7 
 
4) Starosta seznámil přítomné se stavem rekonstrukce  lesní cesty. Jednáním bylo zjištěno, že   
    uvedená cesta není zakreslena v mapě a proto nelze čerpat dotaci ne její rekonstrukci . 
   Žádost o čerpání dotace bude odložena  do doby  než bude provedeno zanesení  lesní  cesty 
  do  katastrální  mapy. 
 
5)  Různé 

• Zastupitelstvo projednalo žádost ředitelky  MŠ  o příspěvek  na   zakoupení  14  lehátek včetně 
matrací  a  koupelnové  poličky  s věšáky na ručníky dle požadavku  OHES Domažlice 
v celkové výši  34 000 Kč.                                                                                                                        
Zastupitelstvo schvaluje  poskytnutí  příspěvku současně s doplněním rozpočtového 
opatření  č. 7 o tuto  položku  3111 5331   34 000,- Kč s tímto  výsledkem: 

                                                      pro:   7 hlasů       proti:   0 
Usnesení   č.  216 – Zastupitelstvo schválilo příspěvek  MŠ do výše  34 000 Kč na zakoupení   
                                   14 lehátek   včetně matrací  a koupelnové poličky s věšáky na ručníky s tím,  
                                  že bude navýšen rozpočet o tuto částku – doplněním rozpočtového opatření č. 7. 

• Byl projednán návrh aby při  rekonstrukci  komunikací po vybudování kanalizace byly 
vyasfaltovány vjezdy k dotčeným nemovitostem na obecním pozemku a úhradu nákladů 
maximálně  do 9 m2 bude hradit obec a ostatní si uhradí každý majitel nemovitosti sám. 
Zastupitelstvo hlasuje s tímto výsledkem: 
 
                                             pro:  7 hlasů     proti:   0 
 
 



 
                                                          str.  2 
 
 
 
 

Usnesení  č.  217 – Zastupitelstvo schválilo  aby při prováděné rekonstrukci komunikací byly 
                                   vyasfaltovány vjezdy dotčených nemovitostí na obecním pozemku a úhradu  
                                  nákladů  z rozpočtu obce    maximálně  do  9 m2. 
 
                                    
 
Jednání ukončeno ve 22.00 hodin a další jednání  stanoveno  na  8. 11. 2012 od 19,30 hodin. 
 
 
Zapsala Věra  Jandová  4.  10. 2012 
 
 
 
Ověřovatelé:     Marie  Poláková 
 
 
                             Josef  Husník 
 
 
 
 
Vlastimil  Weber                                                                                               Zdeněk  Šup 
místostarosta obce                                                                                          starosta obce 


